لَهُ لَهُ إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ وَحْدَهُ لاَ شَرِيكَ ﴿ لَكُمُ لَهُ لَهُ الْمُلْكُ وَلَهُ الْحَمْدُ وَهُوَ عَلَي كُلِّ شَنَيْءٍ قَدِيرٌ لاَ حَوْلَ وَلاَ قُوَّةَ إِلاَّ بِاللَّهِ لاَ إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ وَلاَ نَعْبُدُ إِلاَّ إِيَّاهُ لَهُ النَّغَمَةُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ النَّغَمَةُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ لاَ إِلَهَ الْقَصْلُ وَلَهُ الثَّنَاءُ الْحَسَنُ لاَ إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ مُخْلِصِينَ لَهُ الدِّينَ وَلَوْ لاَ إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ مُخْلِصِينَ لَهُ الدِّينَ وَلَوْ كَرْهَ الْكَافِرُونَ لَهُ الدِّينَ وَلَوْ كَرْهَ الْكَافِرُونَ لَهُ الدِّينَ وَلَوْ كَرْهَ الْكَافِرُونَ

There is no true deity except Allah alone, having no partners. To Him belongs all sovereignty and praise and He is over all things,
Omnipotent. There is no might, or power except with Allah. There is no true deity except Allah and we worship none except Him. He alone deserves [gratitude for] the blessings and for grace and also beautiful praise. There is no true deity except Allah. We are sincere in our faith to Him, even though the disbelievers dislike it.

(Sahih Muslim: 1371)

مئبْحَانَ الله (33x) اَلْحَمْدُ لِله (33x) اَللهُ اَكْبَر آیت الكرسی

سوره الاخلاص، سوره الفلق، سوره الناس ُ لَا إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ، وَحْدَهُ لاَ شُرِيكَ ۖ لَهُ، لَهُ الْمُلْكُ، وَلَهُ الْحَمْدُ، وَهْوَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ.

There is nothing worthy of worship except Allah Alone, Who has no partner. To Him belongs the kingdom, to Him praise is due, and He has power over every thing.

Sahih Muslim:1380

لَا إِلَهَ إِلاَّ اللَّهُ، وَحْدَهُ لاَ شَرِيكَ لَهُ، لَهُ الْمُلْكُ، وَلَهُ الْحَمْدُ، وَهْوَ عَلَى كُلِّ الْمُلْكُ، وَهْوَ عَلَى كُلِّ شَيْءٍ قَدِيرٌ، اللَّهُمَّ لاَ مَاثِعَ لِمَا أَعْطَيْتَ، وَلاَ مُعْطِيَ لِمَا مَنَعْتَ، وَلاَ أَعْطَيْتَ، وَلاَ يَنْفَعُ ذَا الْجَدِّ مِنْكَ الْجَدُ

There is nothing worthy of worship except Allah Alone, Who has no partner. To Him belongs the kingdom, to Him praise is due, and He has power over every thing. O Allah no one can withhold what You have given, or give what You have withheld and riches cannot avail a wealthy person against You.

(Sahih al-Bukhari 6330)

Supplications for after Salah

اَللَّهُ اَكْبَرُ

Allah is the greatest. (Once) Sahih Bukhari:842

أسنتغفرالله

I ask Allah for forgiveness. (3 Times) Sahih Muslim:1334

اللَّهُمَّ أَنْتَ السَّلاَمُ وَمِنْكَ السَّلاَمُ تَبَارَكْتَ يَا ذَا الْجَلاَلِ وَالإِكْرَامِ.

O Allah, You are Peace and from You comes peace. Blessed are You, O Owner of majesty and honor. (Sunan Abi Dawud 1512)

رَبِّ أَعِنِّيْ عَلَى ذِكْرِكَ وَشُكْرِكَ وَحُسْنِ عِبَادَتِكَ.

My Lord, help me to remember You, give thanks to You and worship You well.

(Sunan an-Nasa'i 1303)

ATO PLA